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Referat af generalforsamling den 1. oktober 2020 

 

1. Valg af dirigent 

Henning Espersen blev valgt.  

 

2. Bestyrelsens beretning 

Formandens beretning: 

− Kommunen har beskåret nogle træer kraftigt på det grønne område. 

− Det blev besluttet på sidste generalforsamling at rydde op i digerne. Dette er endnu 

ikke blevet færdiggjort. 

− Bestyrelsen har afholdt et møde vedr. vedligeholdelse af stien, der for mange år siden 

blev belagt med granitskærver og vedligeholdt af nr. 22. Der er ikke fundet nogen 

løsning endnu. 

− Formandsposten overgik til Peter de Place Rimmen, da Susanne flyttede. Peter ønsker 

nu efter 13 års bestyrelsesarbejde at udtræde af bestyrelsen og takker for det gode 

samarbejde i bestyrelsen. Han foreslår Kristian som vængets repræsentant fremover. 

Formandens beretning blev godkendt. 

 

3. Aflæggelse af regnskab 

Det reviderede regnskab blev godkendt.  

 

4. Rettidigt indkomne forslag 

a) Forslag til forbedring af biodiversitet i det grønne område langs Selskabsvejen: Peter 

de Place Rimmens fremsendte forslag blev diskuteret. Forslaget fik ikke de 

nødvendige stemmer og blev således forkastet. Men det har sat tankerne i gang, og det 

skal Peter have tak for. Se også under eventuelt.  

b) Stien mellem nr. 20 og 22: Der ligger skærver på stien, men beboerne vil gerne have 

græs i stedet – det er nemmere at holde. 

c) Hjemmeside: Det nuværende system er forældet. Alex Zakrisson (Solbakken nr. 15) 

tilbyder at udarbejde en ny hjemmeside og tage sig af efterfølgende vedligeholdelse.  

d) Nabohjælp: Det foreslås, at foreningen som helhed engagerer sig i Nabohjælp, hvor 

initiativet i dag er overladt til det enkelte vænge. Man kunne f.eks. invitere en 

repræsentant for Nabohjælp til at levere et indlæg på generalforsamlingen.   

Bestyrelsen blev anmodet om at behandle ovenstående punkter. 

 

5. Fremlæggelse af budget og fastlæggelse af kontingent 

Kasserer fremlagde budgettet for 2020, som blev godkendt. Det årlige kontingent på 600 

kr. fastholdes for 2020. 

 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer og – suppleanter  

4 bestyrelsesmedlemmer fratræder, således Peter Rimmen, Henning Espersen og Kim 

Iversen, samt Susanne Nygaard, der er fraflyttet Solbakken. Nye bestyrelsesmedlemmer er 

Kristian Voldbirk (28), Alex Zakrisson (15), Casper Søgaard Poulsen (48) og Peter B. 

Dorby (53). Sidstnævnte repræsenterer således første lige vænge (hvor der aktuelt ikke var 

en kandidat). 



Grundejerforeningen Solbakken 

 

 
Deltagerne i generalforsamlingen udtrykte en stor tak til de afgående medlemmer af 

bestyrelsen for deres arbejdsindsats.  

Efter generalforsamlingen konstituerede bestyrelsen sig, se note nedenfor. 

 

7. Valg af revisorer og – suppleanter 

Revisorer fortsætter uændret: 

− Hans Kristian Carøe (70) 

− Aage Buelund (51).  

 

8. Eventuelt. 

a) Det foreslås, at bestyrelsen nedsætter en arbejdsgruppe, der skal komme med forslag 

til, hvad der skal ske med det grønne område langs Selskabsvejen. Nogle overskrifter 

er: Biodiversitet, boldspil, brandbælte, nøgne stammer, oprydning i diger, skiltning.  

 

 

Referent:  

 

Petrine Harring Poulsen og Peter B. Dorby 

11. oktober 2020 

 

 

Note 

Efter generalforsamlingen konstituerede bestyrelsen sig som følger: 

− Formand: Peter B. Dorby (53) 

− Næstformand: Casper Søgaard Poulsen (48) 

− Kasserer: Peter Vestergaard (57) 

− Sekretær:  Petrine Harring Poulsen (21) 

− Medlem: Kristian Voldbirk (28) 

− Medlem: Alex Zakrisson 15) 

− Medlem: Flemming Madsen (66) 

− Medlem: Mogens Leth Thomsen (64) 

 

Bemærk desuden, at 

Containere til haveaffald vil blive stillet op på Stamvejen den 23. – 25. oktober 2020. 


